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جلسه پايش و ارزيابي پيشرفت برنامه عملياتي دانشکده برگزار شد

به گزارش روابط عمومی، این جلسه با حضور رئیس دانشکده ،معاونين ایشان و مسئولين پايش حوزه ها با رويكرد

ارزيابي تحقق برنامه ها در شش ماهه اول سال در ستاد دانشكده علوم پزشكي مراغه تشكيل گرديد .

در این جلسه، دكتر جنتي، رئیس دانشكده علوم پزشكي مراغه، ضمن قدردانی از همکاران برای پیگیری و پایش برنامه عملیاتی گفت: این برنامه یکی از اولویت های وزارت

بهداشت است و باید با جدیت تمام مورد توجه قرار گیرد.

وی خاطر نشان کرد: هدف نهایی از اجرای این برنامه افزایش کمی و کیفی فعالیت های دانشگاههای علوم پزشکی است و این امر برای دانشکده علوم پزشکی مراغه که مسیر

ارتقاء خود را طی می کند بسیار حیاتی ست.

ایشان افزود: انتظار می رود همکاران ما با جدیت و دقت بیشتری بر اجرای این برنامه در حوزه های مختلف نظارت داشته باشند تا نه تنها بتوانیم به اهداف کوتاه مدت و بلند

مدت دانشکده دست یابیم بلکه نقش خود را به عنوان یک مجری موثر در سلامت کشور به بهترین نحو ایفاء نماییم.

در ابتدای این جلسه، خانم دکتر خاطرنشانیان، مدیر پایش برنامه عملیاتی، گزارشی از پيشرفت برنامه ها در معاونت های دانشکده را ارائه داد.

ایشان با اشاره به درصد پیشرفت برنامه به تفکیک معاونت های مختلف، پیشرفت برنامه عملیاتی در این حوزه ها را قابل قبول ارزیابی کرد.
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